
SHF ENVIRONMENTAL FRIENDLY DOUBLE ROPES HIGH TEMPERATURE 
DYEING MACHINE

SHF 环保型双环高温溢流染色机



SHF 是针对特轻薄织物和毛绒类织物专门设计的一款特的管式上行（内置）染色机，染色浴比 1:4-12 节能减排。行机稳定，载量大，不乱毛，无折痕。

The SHF is a tube-type upward dyeing machine designed specifically for 
extra-low gsm light weight fabrics and plush fabrics, with a liquid ratio of 1:4 
– 12 to save energy and significantly reduce sewage discharge. It operates 
smoothly and stably with a large capacity  loading, leaving the hair neat 
without any distortion or crease marks after dyeing.

SHF ENVIRONMENTAL FRIENDLY DOUBLE ROPES HIGH TEMPERATURE DYEING MACHINE

规格
Specification

技术参数
Technical Parameters

管数 / 布槽
No. Of Tube/

Chamber

容布量 (KG)
Load Capacity 

(Kg)

装机功率 (KW)
Installed Power 

(KW)

设计温度：140℃
Designed Temperature: 140° C

浴 比：1:4-12
Liquid Ratio 1:4 -12

织物线速度范围：0-540m/min
Fabric Linear Velocity Range: 0-540m/Min

平均降温速率：2.5℃ /min
Average Cooling Rate:  2.5℃ /Min

平均升温速率：3-6℃ /min
Average Heating Rate:  3-6℃ /Min

设计压力：0.3MPa
Designed Pressure:  0.3mpa
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SHF 环保型双环高温溢流染色机

缸体所有和染液直接接触的不锈钢板材均采用 S31603/SUS316L/SUS316TI 高度抗腐蚀不锈钢制造。 
All stainless steel plates in touch with the dyeing liquid in the machine body are made of S31603 / SUS316L /SUS316Ti highly corrosion resistant stainless steel.If any special request for loading capacity, please contact our sales team for details.

如有需求特殊载量，详情请咨询我司营业顾问



绒布 / 长绒棉

Swimwear/Underwear

Netting

FABRIC TYPES
布料类型 

The SHF is suitable for a wide range of knitted and woven fabrics. Due to its high versatilities, it is particularly recommended for synthetic or cellulose fiber 
blends in knitted and warp-knitted fabrics.

在特定的行机条件下，部分典型的适染布种

SALIENT FEATURE
设备特点

泳衣 / 内衣

网布

Polyester/Nylon Lace

Flannel/Long Staple Cotton

涤 / 锦花边

Single tube, Double chamber
Large load capacity

Modular design

单管双槽，大载量模块化设计

Fabric conduit with composite 
variable diameter expansion 
function

复合变径扩展
功能的导布管

Manually adjustable 
nozzle gap 
1.6/2.6/3.2/4mm

喷嘴间隙手动调节
1.6/2.6/3.2/4mm

Polyester/Nylon/Sports Fabric

Gauze

涤 / 锦 / 运动面料

纱布

以上参数仅供参考
Above information is a selection of fabrics suitable for processing on SHF environmental friendly double ropes high temperature dyeing machine. This selection is for reference only. Please contact our representative for a comprehensive list of fabrics.



本说明书中参数、图片仅供参考，本公司保留最终的修改权利而不再另行通知。

The parameters & pictures shown in this catalogue are only for your reference. We reserve the right to modify technologies without prior notice.
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